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Από το υπ’ αριθ. 9/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 257/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης-συμπλήρωσης της 
αριθ. 517/2007 απόφασης Δ.Σ. για υπογραφή 
παράτασης ισχύος της προγραμματικής 
σύμβασης μεταξύ του Δήμου, του ΥΠ.ΠΟ. 
και του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Βέροιας. 

 
       Σήμερα 12 Μαϊου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 8-5-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                            Aπόντες                         Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Ακριβόπουλος  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Μ. Τσιαμήτρου Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης Ι. Καπετανίδης 
5. Π. Παυλίδης   Σ. Κρομμύδας 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Γουναράς 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 255/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.256 /2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής 
22. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 277/2008 απόφασης 

προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  23. Ι. Καλαϊτζίδης 
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-5-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με την αριθ. 652/02 (επισυναπτόμενη) απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
εγκρίθηκε η υπογραφή (της επισυναπτόμενης) προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του 
Ελληνικού Δημοσίου (ΥΠ.ΠΟ.), του Δήμου Βέροιας, και του Δημοτικού 
Περιφερειακού Θεάτρου (ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.) Βέροιας για την εκπόνηση και εφαρμογή 
προγράμματος θεατρικής και λοιπής καλλιτεχνικής ανάπτυξης της Βέροιας και της 
ευρύτερης περιοχής. 

Η διάρκεια της ανωτέρω σύμβασης ορίσθηκε σε (5) πέντε χρόνια, δηλ. μέχρι 
την 1η Δεκεμβρίου 2007 με δικαίωμα ανανέωσής της και ενδεχόμενη αλλαγή 
ορισμένων όρων της, κατόπιν κοινής συμφωνίας. 

Με την αριθ. 517/2007 απόφαση Δ.Σ. εγκρίθηκε η παράταση ισχύος της παραπάνω 
(από 1-12-2002) προγραμματικής σύμβασης που υπογράφηκε μεταξύ του Δήμου Βέροιας, του 
Υπουργείου Πολιτισμού και του Δημοτικού Περιφερειακού Θεάτρου (ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ) Βέροιας, μέχρι τις 
31-12-2008 και εξουσιοδοτήθηκε η Δήμαρχος Βέροιας να υπογράψει την παράταση της ισχύος της 
παραπάνω προγραμματικής σύμβασης. 

Το Υπουργείο Πολιτισμού με το αριθ. 34849/9-4-08 (επισυναπτόμενο) 
έγγραφό του μας αποστέλλει για υπογραφή σχέδιο παράτασης της ισχύος της από 1-12-2002 
προγραμματικής σύμβασης, με προτεινόμενες αλλαγές στους όρους της, που έχει ως εξής: 
«1.- Παρατείνουμε μέχρι την 31-12-2008 τη διάρκεια της από 2-12-2002 
προγραμματικής σύμβασης μεταξύ ΥΠ.ΠΟ., Δήμου Βέροιας και ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Βέροιας η 
οποία είχε ημερομηνία λήξης 1-12-2007. 
2.- Τροποποιούμε: 
 α. Το άρθρο 4Α (υποχρεώσεις του ΥΠ.ΠΟ) της από 2-12-2002 προγραμματικής 
σύμβασης ως εξής: 
Το ΥΠ.ΠΟ υποχρεούται για την πραγματοποίηση των σκοπών της σύμβασης να 
επιχορηγήσει μέχρι 31-12-2008 το ΔΗΠΕΘΕ με το ποσό των ενενήντα δύο χιλιάδων 
εξακοσίων πενήντα ευρώ και εβδομήντα ενός λεπτών (92.650,71 ευρώ), εφόσον και 
από την πλευρά του Δήμου επιχορηγηθεί αποδεδειγμένα το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. για το ίδιο 
διάστημα τουλάχιστον με ίσο ποσό. 
β. Το άρθρο 6Α (υποχρεώσεις του Δήμου Βέροιας) ως εξής: 
Ο Δήμος Βέροιας υποχρεούται για την πραγματοποίηση των σκοπών της σύμβασης να 
επιχορηγήσει μέχρι 31-12-2008 το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. με το ποσό των διακοσίων είκοσι πέντε 
χιλιάδων (225.000,00) ευρώ. 

Κατά τα λοιπά η προγραμματική σύμβαση παραμένει ως έχει.». 
Επίσης, με τις διατάξεις της παρ. 1α του άρθρου 225 του Ν. 3463/06 (ΦΕΚ 

114Α΄/8-6-06) προβλέπεται ότι: 
«1. α. Για τη μελέτη και εκτέλεση έργων και προγραμμάτων ανάπτυξης μιας περιοχής, 
καθώς και για την παροχή υπηρεσιών κάθε είδους, οι Δήμοι και οι Κοινότητες, οι 
Νομαρχιακές Αυτοδιοικήσεις και τα Νομαρχιακά Διαμερίσματα των Ενιαίων 
Νομαρχιακών Αυτοδιοικήσεων, οι Σύνδεσμοι Δήμων και Κοινοτήτων, οι Τ.Ε.Δ.Κ., η 
Ε.Ν.Α.Ε., η Κ.Ε.Δ.Κ.Ε., τα νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, τα οποία συνιστούν ή 
στα οποία συμμετέχουν οι προαναφερόμενοι οργανισμοί και φορείς, οι δημοτικές 
επιχειρήσεις ύδρευσης και αποχέτευσης, τα δημοτικά και κοινοτικά ιδρύματα, καθώς 
και τα Ιδρύματα Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης, περιλαμβανομένων και των Τεχνολογικών 
Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων, μπορούν να συνάπτουν προγραμματικές συμβάσεις με το 
Δημόσιο, μεταξύ τους ή και με φορείς του δημόσιου τομέα της παρ. 6 του άρθρου 1 του 
ν. 1256/1982, μεμονωμένα ή από κοινού. 
  Στις προγραμματικές συμβάσεις, που μετέχει το Δημόσιο, μπορεί να 
εκπροσωπείται και από τον Γενικό Γραμματέα της Περιφέρειας, στην οποία εκτελείται 
η προγραμματική σύμβαση.». 



 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει για την τροπ/ση-συμπλήρωση ή μη της με αριθ. 517/2007 απόφασής του 
σχετικά με τους προτεινόμενους όρους του ΥΠ.ΠΟ. και να εξουσιοδοτήσει τη 
Δήμαρχο να υπογράψει την προγραμματική σύμβαση. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Πρόκειται για τη γνωστή προγραμματική σύμβαση, την οποία δεν 
υπέγραφε το Υπ. Πολιτισμού και τώρα ζητά την τροποποίηση- συμπλήρωση όρων 
αυτής για να την υπογράψει. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Δεν είναι νόμιμη η σύμβαση κε Πρόεδρε αλλά θα την 

ψηφίσουμε. Πλέον ο Δήμος δεν μπορεί να κάνει προγραμματικές συμβάσεις με 
επιχειρήσεις που δεν είναι κοινωφελούς χαρακτήρα, αλλά επειδή το προσωπικό εκεί 
έχει να πληρωθεί πολύ καιρό κι επειδή διαφωνήσαμε την άλλη φορά για την έμμεση 
χρηματοδότηση, την παράνομη, θα την ψηφίσουμε την προγραμματική σύμβαση 
μόνο και μόνο για να πληρωθούν οι άνθρωποι. Η ευθύνη σας είναι μεγάλη που δεν 
φέρατε το ΔΗΠΕΘΕ, αυτούσιο, από την αρχή, αφού είχατε καταλήξει να γίνει 
κοινωφελούς χαρακτήρα επιχείρηση και να την κάνατε πρώτη αυτή και μπλέξατε 
όλες τις άλλες. Δεχόμαστε την προγραμματική σύμβαση αλλά το τονίζω αν και δεν 
είναι νόμιμη. 

Κάκαρης: Για την ιστορία να πω ότι στις 1.12.2007 έληγε η πρώτη σύμβαση, 
έρχεται να κάνουμε μία παράταση μέχρι τις 31.12. και ξανάρχεται άλλη μία μετά για 
τέλος του 2008 αλλά καμία δεν υπογράφτηκε από το υπουργείο. Μετά την επίσκεψη 
του υπουργού στη Βέροια, μετά δυο τρεις μέρες ήρθε μία καινούργια προγραμματική 
για να την υπογράψουμε. Εγώ θα έλεγα ότι είναι ντροπή από το υπουργείο 
Πολιτισμού να συμπεριφέρεται έτσι σ΄ έναν θεσμό τόσων ετών, με τόση προσφορά. 
Θα χρησιμοποιήσω και τη λέξη εμπαιγμός από τη μεριά του υπουργείου, φάνηκε ότι 
όλη αυτή η καθυστέρηση ήταν μεθοδευμένη για να κερδίσει χρόνο το υπουργείο και 
όσο περνάει ο καιρός να μειώνεται η επιχορήγηση και δεν ντράπηκαν να φτάσει η 
επιχορήγηση από τις 105.000 ευρώ στις 92.000 ευρώ. Δυστυχώς είμαστε με την 
πλάτη στον τοίχο, το υπουργείο Πολιτισμού έχει και το μαχαίρι έχει και το καρπούζι, 
τόσα λέει δίνω κι άμα θέλεις. Θα γινόταν υποτίθεται μέσα στον Απρίλιο – Μάιο μία 
συνάντηση στο υπουργείο με όλους τους εμπλεκόμενους φορείς στα ΔΗΠΕΘΕ για να 
καθορισθεί νέα πολιτική που θα ακολουθηθεί από 1.1.2009 από το νέο φορέα του 
υπουργείου το Εθνικό Κέντρο Θεάτρου Χορού, ενός φορέα που η λειτουργία του 
μόνο στοιχίζει όσο δέκα ΔΗΠΕΘΕ. Δεν σας κρύβω ότι επικοινώνησα με άλλους 
προέδρους για να τους πω να μην την υπογράψουμε γιατί εγώ δεν μπορούσα να 
αποδεχθώ αυτόν τον εμπαιγμό αλλά όπως σας είπα είμαστε με την πλάτη στον τοίχο 
και το ανέφερε και ο κ. Σκουμπόπουλος. Να δούμε βέβαια αν θα έρθει και πίσω γιατί 
το πρόβλημα δεν ήταν να υπογράψουμε εμείς πάλι, για τρίτη φορά, αλλά θέλουμε το 
υπουργείο να υπογράψει. Δυστυχώς επαληθευόμαστε για την πολιτική του 
υπουργείου Πολιτισμού, θέλουν προφανώς να κλείσουν τα ΔΗΠΕΘΕ, υπάρχει 
πολιτικό κόστος απλά τα αφήνουν να μαραζώσουν και να κλείσουν από μόνα τους. 
Τώρα που θα γινόταν η καλοκαιρινή παραγωγή δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτα, 
είμαστε με δεμένα τα χέρια. Επειδή δεν θέλουμε, σαν ΔΗΠΕΘΕ Βέροιας, να μπούμε 
στη λογική των έτοιμων παραγωγών, από ιδιώτες, με την τακτική της συμπαραγωγής, 
προβάλλοντάς τες ως δικές μας, που αναγκαστικά θα δούμε κάποια ΔΗΠΕΘΕ το 
καλοκαίρι να το κάνουν, αλλά εγώ νομίζω ότι είναι υποβάθμιση του θεσμού κι εμείς 
στη Βέροια δεν θέλουμε να κάνουμε κάτι τέτοιο. Αγωνιστήκαμε κι αυτό έγινε γνωστό 
σ΄ όλη την Ελλάδα θα λέγαμε και μια και μίλησα για αγώνες να πω ένα μεγάλο 
μπράβο στο νέο Δ.Σ. των εργαζομένων των δημοτικών επιχειρήσεων που ξεκίνησαν 
έναν κύκλο επαφών με τους βουλευτές του νομού. Έτσι επιτέλους έγινε γνωστό στους 
βουλευτικούς κύκλους της Ημαθίας, και ιδιαίτερα στον βουλευτή της αντιπολίτευσης, 
το μεγάλο πρόβλημα στα ΔΗΠΕΘΕ, ο οποίος, αν και δεν αναφέρθηκα στο όνομά του 



στην προηγούμενη συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου, αντιθέτως αυτός 
αναφέρθηκε στο δικό μου στην επίσκεψη του Δ.Σ. των εργαζομένων και βέβαια όχι 
επιβραβεύοντάς μας για την προσπάθεια που γίνεται για την επιβίωση του ΔΗΠΕΘΕ 
αλλά επιπλήττοντάς με που τόλμησα να απασχοληθώ με τους βουλευτές. Η Δήμαρχος 
μπορεί να είναι αρχηγός της παράταξής μας, πέρα από Δήμαρχος, αλλά ο καθένας 
μας αποτελεί ξεχωριστή, ανθρώπινη και πολιτική οντότητα, ο καθένας μας είναι 
υπεύθυνος και υπόλογος για τα λεγόμενά του. Στη Δήμαρχο είναι κάτι άγνωστο η 
φίμωση των συνεργατών της γι’ αυτό λοιπόν να μην απευθύνονται σ΄ αυτήν για να 
μας κάνει «ντα». Να αποδεχθούν ότι πολλές φορές κάνει καλό η κριτική, βοηθάει και 
οι αλήθειες πρέπει να λέγονται κι αυτό που καταστρέφει είναι το γλείψιμο. Αφού 
λοιπόν θέλει ο οποιοσδήποτε και όχι μόνο ο συγκεκριμένος βουλευτής να βοηθήσει 
θα μπορούσε να διοχετεύσει την ενέργειά του είτε με τηλεφωνήματα είτε με 
οτιδήποτε στο υπουργείο Πολιτισμού ή τέλος πάντων να κάνει κάποιες κινήσεις και 
όχι σε άλλες κατευθύνσεις. Εγώ σαν νέος άνθρωπος σε τέτοια παιχνιδάκια 
παρασκηνίου δεν πρόκειται να μπω, ούτε σε λογικές ανούσιων και ανώφελων 
ισορροπιών δεν θα μπω. Ξέρω ότι ξεφεύγω λίγο και ζητάω συγνώμη αλλά πρέπει να 
ειπωθούν. Δεν απευθυνθήκαμε, λέει, στους βουλευτές, αλλά εδώ το θέμα πήρε τέτοια 
έκταση για την πόλη μας που μέχρι κι από το υπουργείο μας «απείλησαν» και πήρε ο 
γραμματέας και μας είπε να προσέχουμε και διάφορα. Όταν υπάρχει το πολιτικό 
ένστικτο και σ΄ ενδιαφέρει να παλέψεις και να διεκδικήσεις λύσεις για προβλήματα 
του τόπου σου, αυτά είναι προφάσεις εν αμαρτίαις κι επειδή δεν είμαι της λογικής 
«σφάξε με πασά μου ν΄ αγιάσω» θα συνεχίσω, με την ελάχιστη εμπειρία που έχω να 
παλεύω, όσο μπορώ για θέματα που νιώθω ότι μας δουλεύουν και μας εμπαίζουν κι 
αυτό συμβαίνει σ΄ αυτή την περίπτωση με την υπογραφή της προγραμματικής 
σύμβασης. Οι διεκδικήσεις δεν κουράζουν κι άλλα είναι αυτά που κόβουν τα φτερά. 
Δυστυχώς πρέπει να υπογράψουμε την προγραμματική σύμβαση, δεν υπάρχει 
πρόβλημα κε Σκουμπόπουλε με τη νομιμότητα, μίλησα και με άλλους προέδρους και 
με άλλα ΔΗΠΕΘΕ που είναι στο ίδιο καθεστώς και δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα, θα 
γίνει και η μετατροπή που δεν μπορούσε να γίνει αφού βλέπετε την κατάσταση με το 
υπουργείο και δεν ξέρουμε τι θα κάνει. Αυτό είχα τονίσει στον υπουργό δηλ. του είπα 
«πείτε μας τι θα κάνετε για να ξέρουμε κι εμείς τι θα κάνουμε». 

Δήμαρχος: Θέλω να πω ότι οι βουλευτές θα πρέπει να ανταποκρίνονται 
εφόσον έχουν κάποιο γραπτό ή κάποιο αίτημα στα χέρια τους. Εάν δεν 
ανταποκριθούν εφόσον έχουν το αίτημα, τότε βεβαίως μπορούμε και να τους ψέξουμε 
και να αντιπαρατεθούμε. Εάν δεν έχουν το αίτημα τότε νομίζω ότι τους αδικούμε 
όλους και πολύ καλά έκανε ο σύλλογος των εργαζομένων και πήγε να ενημερώσει 
τους βουλευτές. Από εκεί και πέρα αναμένουμε φυσικά τις ενέργειές τους. 

Κάκαρης: Εγώ να πω ότι δεν έστειλα σε κανέναν έγγραφο, από τους 
βουλευτές που πήραν τηλέφωνο και δόθηκαν κάποια στοιχεία από την πλευρά του 
ΔΗΠΕΘΕ Βέροιας για να καταθέσουν ερώτηση, απ’ όλη την Ελλάδα και από τη 
Βέροια που έγινε η συνάντηση των προέδρων έπρεπε να πάει έγγραφο. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 2-5-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 652/2002 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η υπογραφή 
προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου, του Ελληνικού Δημοσίου (ΥΠ.ΠΟ.) 
και του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Βέροιας με διάρκεια ισχύος πέντε (5) έτη και δυνατότητα 
παράτασης της ισχύος και αλλαγής όρων της, κατόπιν κοινής συμφωνίας. 
3.- Την αριθ. 517/2007 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η παράταση ισχύος της 
παραπάνω προγραμματικής σύμβασης μέχρι τις 31-12-2008. 
4.- Το αρ. πρωτ. 34849/9-4-2008 έγγραφο του ΥΠ.ΠΟ., με το οποίο ζητά την 
τροποποίηση-συμπλήρωση της παραπάνω Π.Σ. και την παράταση της ισχύος της.   
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 225 (παρ. 1α) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) 
 



Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει την τροποποίηση-συμπλήρωση της αριθ. 517/2007 απόφασής του, η 
οποία διαμορφώνεται, ως εξής: 
 «Α) Εγκρίνει την παράταση της ισχύος της από 1-12-2002 προγραμματικής 
σύμβασης που υπογράφηκε μεταξύ του Δήμου Βέροιας, του Υπουργείου Πολιτισμού 
και του Δημοτικού Περιφερειακού Θεάτρου (ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ) Βέροιας, μέχρι τις 31-12-
2008. 
 Β) Εγκρίνει την αντικατάσταση της παραγράφου Α΄1. του άρθρου 4 
(οικονομικές υποχρεώσεις ΥΠ.ΠΟ.) της παραπάνω σύμβασης, ως εξής: 
«Άρθρο 4  
Α΄ Οικονομικές υποχρεώσεις  
1. Το ΥΠ.ΠΟ. υποχρεούται για την πραγματοποίηση των σκοπών της σύμβασης να 
επιχορηγήσει μέχρι 31-12-2008 το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. με το ποσό των ενενήντα δύο 
χιλιάδων εξακοσίων πενήντα ευρώ και εβδομήντα ενός λεπτών (92.650,71), εφόσον 
και από την πλευρά του Δήμου επιχορηγηθεί αποδεδειγμένα το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. για το 
ίδιο διάστημα τουλάχιστον με ίσο ποσό». 
 Γ) Εγκρίνει την αντικατάσταση της παραγράφου Α΄α του άρθρου  6 
(οικονομικές υποχρεώσεις Δήμου) της παραπάνω σύμβασης, ως εξής: 
« Άρθρο 6  
Α΄ Οικονομικές υποχρεώσεις 
α. Ο Δήμος Βέροιας υποχρεούται για την πραγματοποίηση των σκοπών της 
σύμβασης να επιχορηγήσει μέχρι 31-12-2008 το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. με το ποσό των 
διακοσίων είκοσι πέντε χιλιάδων (225.000,00) ευρώ». 
 Κατά τα λοιπά η παραπάνω προγραμματική σύμβαση παραμένει ως έχει.   
 Δ) Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη 
να υπογράψει την παράταση της ισχύος της παραπάνω προγραμματικής σύμβασης 
και την τροποποίηση των όρων αυτής, όπως αυτοί περιλαμβάνονται στο συνημμένο 
έγγραφο του Υπουργείου Πολιτισμού. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  257 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Γουναράς 
 Α. Δελαβερίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Α.  Τσιάρας   

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ.  Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-5-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


